
 Protokół nr XXV/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 30 czerwca 2021 roku w godz. 1400 -  1545 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXV Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXV Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XXV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za rok 

2020, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Drzewcach, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pn. „Klub 
Aktywnych w Poniecu” w ramach działania 7.1.2 Wielkopolskiego Regionalnego 
Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2021/2022, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu dla członków ochotniczych 

straży pożarnych z terenu Gminy Poniec, 

13. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16.  Zakończenie. 

 
 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4.  Wysłuchanie informacji z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za rok 

2020 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną                                     

o przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 2020 

rok. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 2020 rok. 

 

Radny Dariusz Kieliś zapytał ile osób mieszka w mieszkaniu wspomaganym w Poniecu. 

Radny Jerzy Kusz poprosił kierownik OPS o ocenę zewnętrznej firmy opiekuńczej „Arka”, 

zapytał również o zasiłki specjalne przyznawane w wypadku zdarzeń losowych.  
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Na pytania szczegółowych odpowiedzi udzieliła Kierownik OPS Hanna Konieczna.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXV/215/2021 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 
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uchwałę nr XXV/216/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Drzewcach, stanowiącej własność Gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektora UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę o 

przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXV/217/2021 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Drzewcach, stanowiącej 

własność Gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektora UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/218/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Finadvice Polska 

1, Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 minut przerwy.  

Radny Ryszard Sikorski opuścił posiedzenie. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pn. „Klub 

Aktywnych w Poniecu” w ramach działania 7.1.2 Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata 2014 – 2020. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik OPS  Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag, 

następnie dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/219/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pn. „Klub Aktywnych w Poniecu” w 

ramach działania 7.1.2 Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014 – 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/220/2021 

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2021/2022, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Zastępcę Burmistrza Eugeniusza Nowaka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/221/2021 

w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022, 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Rady Ryszard Sikorski wrócił na posiedzenie.  

 

Pkt  12.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu dla członków ochotniczych 

straży pożarnych z terenu Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na autonomicznych posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/222/2021 

w sprawie ustalenia ekwiwalentu dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu 

Gminy Poniec, 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 13. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXIV Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXIV Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
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W dniu 22.06.2021r. do biura Rady wpłynęła odpowiedź na interpelacje Radnego Mariusza 

Nowaka .  

             

Pkt  15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał o czyszczenie studzienek na terenie 

Ponieca. Odpowiedzi na pytanie udzielił Burmistrz Ponieca, który zaznaczył, że studzienki są 

czyszczone na bieżąco.  

 

Pkt 16. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1545 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                           Zastępca Przewodniczącego Rady 
Karolina Hamrol                                                                                           Dariusz Kieliś 


